
【地下停車場】 

運動場地下停車場新建工程由許常吉建築師事務所設計規劃，本工

程由德寶營造股份有限公司承造，總面積 24,670平方公尺〈約

8,142坪〉，經費 274,500,000元，B1F~B3F地下停車場提供汽車車

位 537輛，B1F機車停車位 1,304輛及腳踏車位 100輛，民國 87年

10月 29日動工於 88年 9月 30日完工，此工程完工後讓教職員工

生交通工具有地方停放免風吹日曬，是教職員工生一大福利。 

 

【Underground Parking Lot】 

The underground parking lot located under the sports field was designed 

by C.C.Hsu & Associates Architects and Engineers and constructed by 

Der Pao Construction Co., Ltd at a cost of NT$274,500,000.   Covering 

24,670 square meters, it provides space for 537 cars from B1F to B3F in 

addition to space for 1,304 motorcycles and 100 bicycles in B1F. 

Construction on the underground parking lot began on October 29, 1998 

and ended on September 30, 1999, greatly benefitting students and 

faculty by providing them with indoor parking space.  



 


